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Kommunestyret - 074/2020 

 

KS - behandling: 

Styreleiar i Berivest AS Odd Harald Eide orienterte om status for selskapet i starten av 
kommunestyremøte. 
Grunngjevne spørsmål: 
Jostein Duesund (FrP) stilte følgjande spørsmål: 

1. Det er lagt ny asfalt frå tidlegare grensa til Sogn og Fjordane og ned til Solheim, med ein lut 
utover til Eikemofossen og. Det er vel og bra, men no i haustmørket er vegen bortimot heilsvart å 
køyra på og ikkje så enkel å navigera etter, sidan den ikkje har fått merking. Kan Ordføraren sei 
noko om kommunen kan foreta seg noko i denne saka? 
 
2. Kva er status på lys i Hostelandstunnelen? Kva er neste steg og kven er venta å ta det? 

Ordførar svarte på desse spørsmåla 
Wenche Dåe (Sp) stilte følgjande spørsmål (på vegne av Laila Furebotn): 

På forige møte fekk me stadfesta at  Fensfjordbygg ikkje fyller krava som er sett til tilgang på 
slokkevatn.  
Det var sakt at de no hadde bedt om ei "ekspert" vurdering av behovet for slokkevatn, og det var 
avtala møte med desse i midten av september, samt at det var plassert ein vasstank ved bygget i 
beredskap. De kunne ikkje svara for kvar eller kor stor denne var. 
· Me ynskjer å veta kva konklusjonen til "ekspertane" vart.  



· Me vil og veta om det før bygget vert teke i bruk vart vurdert noko auka beredskap fram til 
ein hadde ekspertane på plass og fått ein konklusjon. ( slik det td vart gjort då det var 
vegarbeid/stengd veg på E39, og ein fekk begrensa tilgang til manmskap/utstyr i det 
området)  

 
Bygget vart teke i bruk før sommaren, og denne "ekspertvurderinga" vart etterspurt først i 
september. Me lurar då på:  

· Var alle leigetakarar informert om at bygget ikkje innfridde krava då dei flytta inn?  

· Kva risiko tok kommunen med tanke på forsikring når ein tek i bruk eit bygg før 
dette er avklart? kva vurderingar vart gjort her?  

Me har fått opplyst at kravet til bygget er å levera 60 L pr sekund, og at det ved første test leverte 
12 L pr sekund og etter "utbetringar" leverte 17 L pr sekund. når sprinkel anlegget krev 12 L pr 
sekund, er det då at 5L pr sekund til slokking.  
Me vil vita om desse tala stemmer, evt få opplyst riktige tal.  

Ordførar svarte på dette spørsmålet. 
Referatsaker: 

Skriv 1: Oppfølging av informasjon gitt 2.10.2020 om manglende avtaledekning i deler av 
distriktet 
Orientering frå rådmannen: 
· Rådmannen orienterte om budsjett og budsjettprosess 2021.  
· Rådmannen spurte om ein kunne flytte kommunestyremøte som er sett opp frå 3.des til 

30.nov. Kommunestyret slutta seg samla til dette. 
Orientering frå ordførar: 
· Ordførar orienterte om at skyss ber om innspel til endring i rutetabell frå hausten 2021 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 

 

KS - vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering 
 

 

 

 


